

82mm

## Smart Card 项目定位器



### 快速入门指南

#### 入门 01

1.打开/关闭电源：  
按一次物品定位仪的功能按钮。  
接通 - 它会发出一声提示音，表示已接通电源。  
要关闭电源，请按住同一按钮至少 3 秒钟。您将听到两声蜂鸣声，表明物品定位仪已关闭电源。

2.检查更新：  
要使用 Apple Find My 应用程序查找物品定位器，建议使用最新版本的 ios、iPados 或 macos。

#### 添加项目定位器 02

1.启动应用程序  
在支持的 iPhone 或 iPad 上打开 "查找Find My "应用程序。  
允许应用程序发送通知。

2.连接模板定位器  
打开物品定位仪电源。  
在 "查找我的应用程序"中，选择 "项目 "选项卡。  
点 "添加项目"，然后点 "其他支持的项目"。  
找到物品定位器后，轻点连接。  
为物品定位器选择一个可识别的名称和表情符号，然后点击 "继续"。  
查找我的 "会要求确认将物品定位器添加到 Apple ID，请点击 "继续"。  
轻点 "完成"，物品定位器就设置好了，可以连接到您想要定位的任何物品，例如钥匙。

#### 查找项目 03

1.查找附近的物品定位器  
打开查找Find My 应用程序，选择 "项目 "选项卡。  
点击列表中的项目定位器。  
轻按 "播放声音 "使物品定位器发出蜂鸣声。  
找到物品后，轻按 "停止声音 "停止蜂鸣声。

2.查找物品定位器最后已知位置  
打开 "查找我的 app"，选择 "物品 "选项卡 从列表中点击物品定位器。  
您的物品定位器的最后已知位置将以您在设置时选择的表情符号显示在地图上。  
要导航到最后一个已知位置，请轻点 "方向 "打开 "地图 "应用。

#### 超出范围时查找项目 04

1.启用 "遗留时通知"  
打开查找 Find My 应用程序，选择 "项目 "选项卡。  
点击列表中的项目定位器。  
在 "通知 "下，启用 "遗留时通知 "切换。  
当您物品定位器遗落在设备范围之外时，您将收到通知。

2.启用 "找到时通知"  
在 "通知 "下，启用 "找到时通知 "切换。  
当您的物品定位器被其他启用了 "查找我的设备 "功能的设备看到时，您将收到物品最新位置的通知。  
注意： "找到后通知 "只能在物品定位器超出范围时激活。

#### 当您的物品丢失时 05

1.启用 "丢失模式"  
打开 FindMy应用程序，然后选择 "项目 "选项卡。

点击列表中的物品定位器。  
在 "丢失模式 "下，点击启用。  
此时会弹出一个详细说明 "丢失模式 "的屏幕，点击 "继续"。  
输入电话号码或电子邮件地址，然后点击 "下一步"。  
您可以输入一条信息，与找到您物品的人共享。  
点 "激活 "启用 "丢失模式"。  
注：启用 "丢失模式 "后，会自动启用 "找到后通知"。找到时通知会自动启用。  
注意：启用 "丢失模式 "后，物品定位器将被锁定，无法与新设备配对。

#### 重置物品定位器 06

1.从 "Find My "应用程序中移除物品定位器  
打开 "查找我的映射"，选择 "项目 "选项卡。  
点击列表中的项目定位器。  
请确保已禁用 "丢失模式"。  
滚动到屏幕底部并轻敲删除项目。  
将打开一个摘要，点击 "删除 "确认。

2.出厂重置物品定位器：  
成功将物品定位器从 "查找我的应用 "中移除后，按下物品定位器的功能按钮5次不松手，听到铃声后松开。  
物品定位器现已重置，可以与新设备配对。

#### 07

1.充电：  
使用正规无线充电设备对产品进行无线充电，充电时红灯常亮，充满电灯灭

2.意外跟踪检测：

如果 iPhone 检测到未知物品定位器与你同行，它会向你发送通知。通知会发出声音，这样你就能找到它了。只有当物品定位器没有连接到主人的手机时，这些警报才会被激活，因此如果你的伙伴和你在一起，他们的物品定位器也不会触发声音。

#### 详细说明

本设备符合 FCC 规则第 15 部分的规定：  
运行须满足以下两个条件：  
(1)本设备不会造成有害干扰。  
(2) 本设备必须接受任何接收到的干扰，包括可能导致意外运行的干扰。  
注意：对于未经授权对本设备进行的修改或变更所造成的任何无线电或电视干扰，制造商概不负责。未经合规责任方明确批准的此类修改或变更可能导致用户无权操作本设备。本设备经评估符合一般射频暴露要求，可在便携式暴露条件下使用，不受限制 联邦通信委员会 (FCC) 辐射暴露声明 功率很低，无需计算射频暴露。  
本设备已经过测试，符合 FCC 规则第 15 部分规定的 b 类数字设备限制。这些限制旨在提供合理的保护，防止在住宅安装中产生有害干扰。本设备会产生和辐射射频能量，如果不按照说明安装和使用，可能会对无线电通信造成有害干扰。但是，不能保证在特定安装环境中不会产生干扰。如果本设备确实对无线电或电视接收造成有害干扰，可通过关闭和打开设备来确定，建议用户尝试采取以下一项或多项措施来消除干扰 调整接收天线的方向或位置。增加设备与接收器之间的距离 将设备连接到与接收器连接的电路不同的插座上。

IC Caution:  
ICES-003 CLASS B NOTICE-AVIS NMB-003,CLASSE B  
This Class B digital apparatus complies with Canadian ICES-003  
Cet appareil numérique de la classe B est conforme à la normeNMB-003 du Canada.  
- English:  
This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s).  
Operation is subject to the following two conditions:  
1.This device may not cause interference.  
2.This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

- French:  
L'émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes :

1.L'appareil ne doit pas produire de brouillage;  
2.L'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.  
The device can be used in portable exposure condition without restriction. ( Portable )  
L'appareil a été évalué pour répondre aux exigences générales en matière d'exposition aux RF.  
L'appareil peut être utilisé dans des conditions d'exposition portables sans restriction.

## Smart Card Item Locator



### Quick Start Guide

#### Getting Started 01

1. Power On / off:  
Press your Item Locator's function button once .  
to turn on- it should beep once indicating it is powered on .  
To power off, hold the same button for at least 3 seconds. You will hear 2 beeps indicating your Item Locator is powered off .

2. Check For Updates:  
To use the Apple Find My app to locate your Item Locator, the latest version of ios. iPados or macos is recommended .

#### Add Your Item Locator 02

1. Start the App  
Open Find MyM app on your supported iPhone or iPad .  
Allow notifications to enable the app .

2. Connect your tem Locator  
Power on your Item Locator .  
In Find Myapp, select the"Items"tab .  
Tap Add Item" then tap other Supported Items .  
Once your Item Locator is located, tap Connect .  
Choose a recognizable name and emoji for your item Locator and tap"Continue "。  
Find My will ask for confirmation to add your Item Locator to your Apple ID-tap "Continue "。  
Tap" Finish" and your Item Locator will be set up and ready to be connected to

whatever item you wish to locate e.g. your keys .

#### Locate Your Item 03

1. Find Item Locator when it is Nearby  
Open Find MyM app and select the"Items"tab .  
Tap on your Item Locator from the list .  
Tap Play Sound" to make your item Locator beep.  
Tap Stop Sound" to stop the beeps once you find your item .

2. Find Item Locators Last Known Location  
Open Find My app and select the"Items"tab Tap on your item Locator from the list .  
Your Item Locator's last known location will appear on the map as the emoji you chose during set up .  
To navigate to that last known location, tap Directions to open the Maps app .

#### Find Item When Out of Range 04

1. Enabling " Notify when Left Behind  
Open Find MyM app and select the Items"tab.  
Tap on your Item Locator from the list .  
Under" Notifications" , enable the Notify when Left Behind"toggle.  
You will receive a notification when you leave your Item Locator behind and it's no longer in range of your device .

2. Enabling" Notify when Found  
UnderNotifications" , enable the " Notify When Found toggle .

When your item Locator is seen by another Find My enabled device, you will receive a notification of its updated location .  
Note: " Notify when Found" can only be activated when your Item Locator is out of range .

#### When Your Item is Lost 05

1.Enabling "Lost Mode"  
Open Find My app and select the Items"tab .  
Tap on your item Locator from the list .  
Under Lost Mode" , tap Enable .  
A screen detailing Lost Mode will pop up, tap Continue .  
Enter your phone number or email address and tap"Next".  
You may enter a message that will be shared with the person that finds your item .  
Tap"Activate" to enable "Lost Mode "。  
Note: When" Lost Mode" is enabled. " Notify When Found is automatically enabled .  
Note: When" Lost Mode" is enabled, your Item Locator is locked and cannot be paired to a new device .

#### Resetting Your Item Locator 06

1. Remove the Item Locator from Find Mym app  
Open Find MyMapp and select theItems"tab .  
Tap on your Item Locator from the list .  
Please ensure " Lost Mode" is disabled .

Scroll to the bottom of the screen and tap Remove item .  
A summary will open, tap " Remove" to confirm .

2. Factory Reset Your Item Locator:  
After successfully removing the Item Locator from Find My app, press the Item Locator's function button four times rapidly. you will hear a beep each time you press it and then hold it a fifth time until you hear a ringing chime .  
The Item Locator is now reset and ready to be paired to a new device .

#### But Wait... There's More 07

1. charge:  
Use regular wireless charging equipment to charge the product wirelessly, the red light is always on when charging, and the light is off when fully charged.

2. Unwanted Tracking Detection:  
If your iPhone detects that an unknown Item Locator is traveling with you, it will send you a notification. A sound will start playing so you will be able to find it. These alerts are only activated when an Item Locator is not connected to its owners phone, so your partner's Item Locator will not trigger a sound if they are with you.

#### The Fine Print

This device complies with part 15 of the FCC Rules:  
Operation is subject to the following two conditions :  
(1)This device may not cause harmful interference .

(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.  
NOTE: The manufacturer is not responsible for any radio or TV interference caused by unauthorized modifications or changes to this equipment. Such modifications or changes not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate this device. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement, The device can be used in portable exposure condition without restriction Federal Communication commission (FCC) Radiation Exposure Statement Power is so low that no RF exposure calculation is needed .

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class b digital device pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation this equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures Reorient or relocate the receiving antenna. Increase the separation between the equipment and receiver Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected .

71.5mm